
Zápis ze schůze výboru sdružení při ZŠ Jiráskovo náměstí 

konané dne 24. 3. 2023 

 

Přítomni:  Kateřina Horecká 

                   Jitka Heltová 

                   Alena Hradílková, ředitelka školy 

                   Renáta Trenklerová 

                   Gabriela Polanská 

                   Barbora Burešová 

 

Program: 1) Schválení výroční zprávy o činnosti a hospodaření za rok 2022 – pí Horecká 

   2) Seznámení s rozpočtem – pí Heltová 

   3) Příprava shromáždění delegátů – 27. 3. 2023 

                     

 

1) Seznámení se s výroční zprávou – přednesla předsedkyně sdružení pí Horecká. 

Zpráva byla výborem jednomyslně schválena.  

2) S plněním rozpočtu za rok 2022 seznámila pokladnice sdružení pí Heltová. Současně 

podala návrh na rozpočet pro rok 2023. Diskuse o výši členského příspěvku na další 

školní rok – bylo domluveno, že zůstane ve stejné výši (100 Kč/žák). Zůstanou 

zachovány i příspěvky na odměny žákům a na akce k zakončení školního roku. Od 

nového školního roku se uvažuje o zrušení příspěvku na exkurze (100 Kč/žák), neboť 

příjmy do sdružení se snižují – v současné době již není zájem o sběr víček, děti 

nesbírají papír v dostatečném množství – proto byly z pravidelného měsíčního sběru 

regulovány termíny na pouhé tři. 

3) Příprava na shromáždění delegátů (rozhlasem) – seznámení s plánem činnosti za 

uplynulý rok a návrhem na příští rok – pí Horecká, zpráva kontrolní komise – pí 

Trenklerová, zpráva o hospodaření – přednese pí Heltová. 

4) Žákyně Gabriela Polanská a Barbora Burešová byly pověřeny, aby promyslely a 

navrhly odměny na konci školního roku. 

 

 

 

 

 

Zapsala: Renáta Trenklerová 

Zápis ověřila:  Kateřina Horecká 


